
 

 

  

 

Motie “luierscheiding” 

De Gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen, op donderdag  21 november (vh16-

10) 2019, in bespreking afvalstoffenverordening Haarlem 2019, 

 

constaterende dat, 

• Haarlem de hoeveelheid restafval wil terug dringen, 

• ouders van nieuwgeborenen te maken krijgen met een enorme toename van hun 

huishoudelijk afval als ze gebruik maken van papieren luiers, 

• papieren luiers voor een belangrijk deel uit plastic bestaan, 

• deze luiers zeer goed kunnen worden gerycled, 

 

overwegende dat, 

• er al verschillende luier recycling projecten zijn in Nederland 

• grote luier fabrikanten hier het voortouw in willen nemen, 

• in Haarlem luiers op de vuilverbranding terechtkomen, 

• ook KDV en Peuterspeelzalen geen aparte inzameling van luiers doen, 

 

verzoekt het College, 

• zo spoedig mogelijk met een voorstel te komen om luiers apart in te zamelen zodat 

deze kunnen worden verwerkt tot grondstof voor nieuwe luiers, 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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